
 

 
 

 

 

 

 

 

 

ZÁPIS Z JEDNÁNÍ ŠKOLSKÉ RADY ZE DNE 19.11.2024 

při Hotelové škole, Obchodní akademii a Střední průmyslové škole Teplice 

Program jednání: 

1. Zahájení, úvodní slovo předsedkyně školské rady. 

2. Projednání a schválení Výroční zprávy o činnosti školy ve školním roce 2023/2024 

3. Informace o vývoji okolo nového oboru Ekonomické lyceum. 

4. Informace o stavu školy na začátku školního roku 2024/2025 

5. Informace o náborových akcích pro školní rok 2024/2025 

6. Informace o investičních akcích v roce 2024. 

7. Různé 

 

 

Účastníci jednání: 

 

1. Boudníková Kateřina, Mgr. – zástupce zřizovatele 

 

2. Růžička Jan, Ing. – zástupce zřizovatele 

 

3. Hlávková Lenka, Mgr. Bc. – zástupce pedagogických pracovníků školy 

 

4. Vašíček Pavel, Mgr. – zástupce pedagogických pracovníků školy 

 

5. Vlček Pavel, Ing. - zástupce pedagogických pracovníků školy 

 

6. Michalová Lenka, Bc. - zástupce nezletilých žáků a zletilých žáků školy 

 

7. Tušinská Klára – zástupce nezletilých žáků a zletilých žáků školy 

 

 

 

Omluven: 

 

1. Jirušková Jana – zástupce zřizovatele 

 

2. Glossová Ladislava – zástupce nezletilých žáků a zletilých žáků školy 

 



 

 
 

 

 

 

 

 

Host: 

 

1. Nekuda Jiří, Mgr. – ředitel školy 

 

1. Zahájení, úvodní slovo předsedkyně školské rady 

 

Předsedkyně školské rady zahájila v 17:00 první jednání školské rady ve školním roce 

2024/2025, na úvod omluvila nepřítomné členky rady Janu Jiruškovou a Ladislavu 

Glossovou. Obě jsou nepřítomny ze zdravotních důvodů. 

 

Poté předala slovo řediteli školy. 

2. Projednání a schválení Výroční zprávy o činnosti školy ve školním roce 2023/2024 

 

Ředitel školy seznámil členy rady se základními body výroční zprávy (členové rady měli 

výroční zprávu školy k dispozici před jednáním), představil její strukturu, která je léta stejná a 

lze tedy ve výroční zprávě sledovat trendy vývoje školy. Po krátké diskuzi vyzvala 

předsedkyně rady k hlasování o schválení zprávy, hlasování s výsledkem 7 – 0 – 0. 

 

Školská rada schválila Výroční zprávu o činnosti školy za školní rok 2023/2024. 

 

3. Informace o vývoji okolo nového oboru Ekonomické lyceum 

Obor EL byl v minulém školním roce zamítnut, OŠMT podal odvolání k rukám ministra 

školství, rozkladová komise po 4 měsících konstatovala, že rozhodnutí o zápisu oboru do 

rejstříku škol nebylo po všech stránkách v pořádku a vrátila žádost k novému projednání. Po 

dvou měsících od rozhodnutí rozkladové komise nemáme nové informace, jak bude se žádostí 

naloženo. Obnovené řízení bude již posuzováno podle nově schváleného dlouhodobého 

záměru rozvoje vzdělávací soustavy Ústeckého kraje. 

OŠMT po dohodě se ředitelem školy souběžně podal novou žádost o zápisu EL do rejstříku 

školy. Škola věří v úspěch žádosti a obor Ekonomické lyceum aktivně nabízí s otevřením 

1.9.2025. 

Školská rada vzala informaci ředitele školy na vědomí. 

4. Informace o stavu školy na začátku školního roku 2024/2025 

 

Ředitel školy informoval členy rady o vývoji školy k 30. 9. 2024. Počet žáků stoupl o 10 na 

hodnotu 1 346, žáci jsou rozděleni do 49 tříd, tedy o jednu méně než ve školním roce 

předcházejícím. Na Hotelové škole studuje 629 žáků, na Obchodní akademii 255 a na SPŠ 

462 žáků. Na vzdělávání se podílí 125 učitelů, řada z nich pouze na krátký úvazek, zejména 

na SPŠ. Jedná se o odborníky z praxe.  



 

 
 

 

 

 

 

Školská rada vzala informaci ředitele školy na vědomí. 

5. Informace o náborových akcích pro školní rok 2025/2026 

 

Ředitel školy informoval členy rady o náborových akcích pro školní rok 2025/2026. Škola 

byla opět spoluorganizátorem prezentace středních škol v Teplicích, s názvem Šance 2024. 

Akce opět, a snad naposledy, proběhla v Krušnohorském Maskaronu za účasti 30 středních 

škol, v převážné většině se sídlem v Ústeckém kraji. Akce proběhla v neděli a pondělí 20. a 

21. října, neděle byla z pohledu návštěvnosti opět zásadní, akci v neděli navštívilo necelých 

1 000 návštěvníků. Pondělní část navštívilo více jak 30 základních škol teplického okresu. 

Týden před akcí v Teplicích se naše škola účastnila podobné akce v Ústí nad Labem a 

začátkem listopadu v Mostě na akci Sokrates. Akcí v ostatních okresech se již neúčastníme. 

Na 4.12.2024 a 11.1.2025 jsou naplánované Dny otevřených dveří na jednotlivých našich 

školách a listopadem počínaje začínají akce Den žákem na jednotlivých školách, kdy žáci 

základních škol navštíví jednotlivé školy. 

Na únor a březen škola opět plánuje nabídnout veřejnosti on-line kurzy k přípravě na 

jednotnou přijímací zkoušku z českého jazyka a matematiky. O kurzy je každoročně větší a 

větší zájem, kurzy jsou veřejnosti nabízeny zdarma. 

 

Školská rada vzala informaci ředitele školy na vědomí. 

 

6. Informace o investičních akcích v roce 2024  

 

Ředitel školy informoval, že rozsah a počet investičních akcí byl rekordní.  

Zásadní rekonstrukcí prošla budova Obchodní akademie, kde došlo k výměně kompletních 

sítí, rozvodů vody, kanalizace a výměně rozvodů elektřiny. Učebny získaly nové stropy a led 

osvětlení, rekonstrukce se dočkaly všechny WC, včetně vybudování nového v 1.PP. V 1.PP 

byly vybudovány nové centrální šatny, šatny pro výuku TEV a zrekonstruována byla 

posilovna. U vchodu byla vybudována recepce školy. Všechny učebny získaly nové, 

kombinované tabule a kompletní výměny nábytku se dočkala sborovna 2, kancelář zástupce 

ředitele a knihovna. Obchodní akademie strávila půl roku v náhradních prostorách a zpět se 

začala stěhovat na konci června 2024. 

Budova OA byla nově napojena na veřejnou kanalizaci. 

V budově SPŠ proběhla poslední etapa rekonstrukce učeben, původní sborovna byla 

předělána na kmenovou učebnu a byla zbudována nová učebna IT. 

Na budově Hotelové školy došlo k rekonstrukci obou cvičných kuchyněk, stalo se tak po 20 

letech, z projektu OPST – odborné učebny v nákladu více jak 7 milionů Kč. 

Všechny tři budovy prošly projektem velké konektivity, projekt za více jak 30 milionů zajistí 

nové WIFI připojení na budovách, nová serverová pole a propojení budov, bez nutnosti 

najímat si externí firmu. Ukončení projektu se očekává na konci listopadu 2024, projekt trval 

skoro 6 měsíců. 

Všech 5 budov školy se dočkalo systému generálního klíče, projekt financoval zřizovatel, jde 

o jedno z opatření po událostech na Filosofické fakultě. 

 

 



 

 
 

 

 

 

 

 

Školská rada vzala informaci ředitele školy na vědomí. 

7. Plán investic na rok 2025 

 

Ředitel školy informoval přítomné o plánované investici na rok 2025, jedná se o rozsáhlou 

rekonstrukci budovy Hotelové školy, jde o výměnu střechy, opravu fasády, odvodnění 1.PP, 

vybudování nových centrálních šaten, a učeben IT a odborné učebny pro obor Cukrář. 

Zahájení předpokládáme na jaře 2025. 

 

Školská rada vzala informaci ředitele školy na vědomí. 

8. Různé 

 

Padl dotaz na změny ve struktuře nabídky volitelného předmětu u MZ oboru Hotelnictví, 

ředitel školy potvrdil, že byl především vypuštěn předmět společenské vědy a rozhodnutí 

zdůvodnil. 

 

Mgr. Hlávková, která je na škole mimo jiné koordinátorkou projektů, informovala o aktivitách 

školy v rámci projektu Erasmus+, kdy se podařilo zajistit výjezd žáků a učitelů do několika 

evropských zemí, Německa, Lotyšska, Norska a Švédska. Obory, z nichž jsou žáci vysíláni, se 

pravidelně obměňují.  

V minulých dnech školu navštívil nový, potenciální partner z Maďarska. 

Mgr. Hlávková informovala, že odeslala nový, ambiciózní plán projektů Erasmus+, který by 

mohl škole zajistit ještě více prostředků na zahraniční aktivity. 

 

 

Předsedkyně školské rady ukončila jednání rady v 18:00, všem poděkovala za účast a 

připomněla, že příští jednání rady je v plánu na jaře 2025. 

 

 

 

 

Zapsal:  Mgr. Jiří Nekuda 

  Ředitel školy 

 

 

 

 

 

 

Schválila: Mgr. Kateřina Boudníková 

  Předsedkyně školské rady 
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